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Abstract (en)
The invention relates to a plastic container in the form of a case made of two identical parts. Each part, as an injection-moulded part, forms one
shaped half, which shaped halves are each constructed with a bottom, side walls, a front side and a rear side. Furthermore, on each front side there
is a shaped handle and a closure part and, on the rear side, a hinge part. The closure part (22) is an integral constituent of a shaped half (10), and a
movable part (222) of the closure part is connected to the shaped half (10) via a film hinge (226). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Kunststoffbehälter in Kofferform aus zwei identischen Teilen. Jedes Teil bildet als Spritzteil eine Formhälfte, die je mit
einem Boden, Seitenwänden, einer Front- und einer Rückseite ausgebildet sind. Ferner befindet sich an jeder Frontseite ein ausgeformter Griff, ein
Verschlußteil und, auf der Rückseite, ein Scharnierteil. Der Verschlußteil (22) ist ein integraler Bestandteil einer Formhälfte (10) und ein bewegliches
Teil (222) des Verschlußteils ist über ein Filmscharnier (226) mit der Formhälfte (10) verbunden. <IMAGE>
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